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Vragen van het lid Van der Lee (GroenLinks) aan de Minister van 
Economische Zaken en Klimaat over het bericht «Miljoenen slimme meters 
ongeschikt voor energietransitie» (ingezonden 2 juni 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Miljoenen slimme meters ongeschikt voor 
energietransitie»?1 

Vraag 2
Klopt het dat ruim vier miljoen slimme energiemeters niet in staat zijn om 
doorlopend gegevens over het energieverbruik te versturen? 

Vraag 3
Deelt u de analyse dat een doorlopend inzicht in het energieverbruik 
noodzakelijk of in elk geval bevorderlijk is voor de energietransitie? 

Vraag 4
Klopt het dat er destijds geen eisen zijn gesteld rondom het doorlopend 
versturen van gegevens door slimme energiemeters? Waarom zijn deze eisen 
niet gesteld? 

Vraag 5
Waarom bent u niet bereid het recht op het gebruik van de frequentie voor 
de netbeheerders te verlengen? Is het niet van algemeen belang dat de 
netbeheerders nog van deze frequentie gebruik kunnen maken, los van de 
vraag of er destijds wellicht een inschattingsfout is gemaakt door de 
netbeheerders? 

Vraag 6
Had deze situatie, waarin netbeheerders mogelijk hoge kosten moeten maken 
voor een frequentieveiling of waarin hoge kosten moeten worden gemaakt 
om energiemeters te vervangen, voorkomen kunnen worden? 

1 Het Financieele Dagblad, 29 mei 2020, «Miljoenen slimme meters ongeschikt voor energietran-
sitie» (https://fd.nl/ondernemen/1346210/miljoenen-slimme-meters-ongeschikt-voor-
energietransitie)
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Vraag 7
Wat zijn mogelijke oplossingsrichtingen rondom de situatie die nu speelt met 
betrekking tot slimme energiemeters? 

Vraag 8
Kunt u een toekomstbeeld schetsen? Welke energiemeters zijn er in 2030 
geïnstalleerd in Nederlandse gebouwen en hoe communiceren deze meters?
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